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PÁR VĚT K ÚTERNÍMU ZAMYŠLENÍ! Komu posloužilo... - Alena
Maršálková

facebook.com/story.php

PÁR VĚT K ÚTERNÍMU ZAMYŠLENÍ!

Komu posloužilo řvaní na ministra vnitra v Karviné? Vítu Rakušanovi nebo občanům?

JEHO PIÁRISTI SI MNOU RUCE A MÉDIA PLESAJÍ! VÍTEK PROKÁZAL VELKOU STATEČNOST A
POSTAVIL SE ŘVOUCÍMU DAVU, POSILNĚNÉMU ALKOHOLEM!

Skoro každý den se v některém městě koná setkání politiků, odborníků, zástupců stran hnutí a spolků s
občany. Dala by se rozdělit do dvou skupin:

1. Občané jdou na setkání s lidmi, se kterými sympatizují, chtějí je pozdravit, podpořit, zeptat se na určité
věci.

MEDIÁLNÍ OBRAZ AKCE pak vypadá tak, že se sešla parta dezolátů, dezinformátorů, proruských švábů,
kteří chtějí rozbít demokratický systém. Novináře ani vládnoucí garnituru nezajímá, co si tito občané
myslí. Takže všechny účastníky setkání je potřeba dehonestovat a mediálně likvidovat.

2. Občané jdou na setkání s lidmi, kterým to chtějí „pořádně nandat“. Nemají je rádi, často to hraničí až s
nenávistí, a proto mají pocit, že řvát na ně před plným sálem je to pravé ořechové. NENÍ!

MEDIÁLNÍ OBRAZ AKCE pak vypadá tak, že se sešla parta antisystémově smýšlejících občanů,
dezolátů, dezinformátorů, proruských švábů, kteří posilněni pivem či jiným alkoholem řvou na chudáka
politika. Novináře ani politiky nezajímá, co tito občané říkají, na co poukazují, pro ně jsou to „uřvanci“.

Stejně tomu bylo v Karviné. Vít Rakušan dělal jednu jedinou věc, manipuloval! Neodpovídal na konkrétní
dotazy konkrétně nebo odpovídal otázkou, hájil se známou rétorikou: „děláme to správně, pro naše
občany a nenecháme nikoho padnou.“ A několikrát si posypal hlavu popelem a omluvil se. Obehraná
písnička, která mu bohužel prochází.

Zamyslete se nad tím, zda jste mu svou účastí vlastně nepomohli? Zda vaše přítomnost byla k něčemu?
Zda jste dostali uspokojivou odpověď na své dotazy a zda se vám podařilo něco změnit, co by mohl V.
Rakušan třeba prosadit?

Můj názor je ten, že jste pomohli jeho PR, udělali jste z něj hrdinu, a nebo oběť uřvaného davu, který se
posilňoval pivem či jiným alkoholem. Jeho Piáristi plesají nad tím, jak se jim podařilo zase „obelstít“ lidi.

Vít Rakušan má naplánována další setkání. Přemýšlejte o tom, zda by nebylo lepší jít se třeba projít, zajít
do kina, poklábosit s přáteli, hrát si s dětmi nebo vnuky, místo poslouchání jeho manipulativních tvrzení a
polopravd. Vězte, že bylo. Až si pak budete číst v médiích ódy na Víta Rakušana, jak bojoval proti davu
dezolátů, zjistíte, že jste udělali správně.

https://www.facebook.com/story.php?story_fbid=122121550436137986&id=61554139589188
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A víte, jaká je podle mě, správná reakce na pozvánky na setkání s Vítem Rakušanem? IGNORACE. On
si totiž nezaslouží ani minutu našeho času, zaslouží si PRÁZDNÉ SÁLY!

Všechny reakce:

25 Radka Kocúrková a 24 dalším
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To se mi líbí

Okomentovat

Sdílet

Nejrelevantnější
 

 

Napište komentář...
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3/5

Michal Majcharčík

Na takovou debatu,kde bude vystupovat taková kreatura jako Vítek bych ze zdravotních důvodu nikdy
nešel.Tolik negativní energie by můj citlivý organismus nezvládnul

1 d
To se mi líbí

Odpovědět

Václava Schreibová

Absolutně souhlasím. Prázdný sál by byl jeho zoufalou prohrou....
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2 d
To se mi líbí

Odpovědět

Michal Antonín

Ano přesně tak. Těžil z emocí a afektovanosti občanů. Místo řvaní naprostá ignorace a neúčast  On
stejně nikdy neodpoví....

2 d
To se mi líbí

Odpovědět

Lenka Kubátová

Přesně tak, i jsem to dala do komentáře na YouTube u záznamu z živého vysílání,prázdné sály jsou
nejúčinnější reakcí a vševypovídající .

1 d
To se mi líbí

Odpovědět
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Lenka Kubátová

Já bych mu v prvé řadě řekla,že jestli si je natolik jistý svou dobrou prací pro občany,tak ať to dokáže tím,
že sál opustí všechny jeho gorily, nemá se přeci čeho obávat.

1 d
To se mi líbí

Odpovědět

Petra Sehnalová Burgetová

Souhlasím, nechat ho v sálech bez povšimnutí, je to nejlepší, co můžeme udělat. Po včerejší frašce plné
lží, vytáček a smazaných komentářů, to snad musí být každému jasné...

2 d
To se mi líbí

Odpovědět

Karel Jetelina

Přečetl jsem si Váš příspěvek. Z mého pohledu máte pravdu, ten pán si nezaslouží, ani aby si o něho
někdo opřel kolo, natož s ním vést diskuzi, už dávno měl být, tam, kam patří. Pokud kdokoliv na diskuzi s
ním trvá, doporučil bych mu, naprosto klidný s…
Zobrazit víc

2 d
To se mi líbí

Odpovědět

Denis Makolli

Já si myslím, že by naopak lidi měli projít přímo Rakusanovo kroky a připravit si pečlivě dotazy mirene
přímo na něj a trvat na konkrétní odpovědi. Dostat ho do úzkých. Já si to tak připravím do Lípy
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2 d
To se mi líbí

Odpovědět

Karel Jetelina

Denis Makolli

Z mého pohledu máte pravdu, emoce je voda na jejich mlýn. Sledoval jsem to. Když si položím otázku,
co to přineslo. Vidím jedinou relevantní odpověď - nic. Jenom jedno potvrzení, v čem jsou tito paraziti (je
prokazatelné že jsou to parazi…
Zobrazit víc

2 d
To se mi líbí

Odpovědět

Denis Makolli

Karel Jetelina

no bud bude muset říct pravdu a nebo neodpoví, pak se to dá použít jako protikampan, že si vybírá, na
co odpoví a do demokratické debaty to má daleko

2 d
To se mi líbí

Odpovědět

Karel Jetelina

Máte pravdu, je možný nachytat ho "na hruškách", myslím si ale, že je potřeba zachovat klid,
nepřekřikovat se, nechat ho domluvit a potom reagovat, v klidu mu říct ,na to jsem se neptal.
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To se mi líbí

Odpovědět
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